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Abstract (en)
The assembly includes a connection element (80,80") which are electrically connected to the poles of the first and second electrical apparatus of the
protection and control assembly, the connection element being positioned, on one part, between the casing and the first apparatus power terminal
block (40,50), and on the other part, between the casing (20) and the second apparatus power terminal block (40', 50'). The assembly includes a
number of multi-polar switches, each one having a casing (10,20,30) with front and rear conductor connection bars, which project along a vertical
axis on the horizontal connection area at the front and back of the casing, and which are adapted to be inserted in openings (44) of movable power
terminal blocks (40,40',50,50',60).

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble de protection et de commande comprenant une pluralité d'appareils électriques interrupteurs multipolaires
possédant chacun un boitier (10,20,30) muni de barrettes conductrices de connexion amont et aval, qui viennent en saillie selon un axe vertical
sur une plage de raccordement horizontale amont et aval du boitier (10,20,30) et qui sont susceptibles d'étre insérées dans des ouvertures (44) de
borniers de puissance amovibles (40,40',50,50',60). L'ensemble comprend au moins un élément de liaison (80,80') qui relie électriquement les pbles
d'un premier et d'un second appareil électrique de I'ensemble de protection et de commande, I'élément de liaison (80) étant positionné d'une part
entre le boftier (10) et un bornier de puissance (40,50) du premier appareil, d'autre part entre le boitier (20) et un bornier de puissance (40',50") du
second appareil. <IMAGE>
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